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NAME: MUSTAFA MOHAMMED BAQER ISSA ALKHERSAN 

BIRTH DAY: Iraq- Thi Qar-1984. 

DOMICILE: Iraq-Nasiriyah 

EMAIL: Alkhersan@gmail.com 

PHONE NUMBER: 07800045805 

2008-2009:  Graduated from the College of Medicine, University of 

Basra (MB.CH.B). 

2009-2010: Resident doctor (internal medicine and its branches - surgery 

and its branches –pediatrics-obstetrics and gynecology). 

2010-2011: Director of a primary heath care center in the Public Health 

Department in Nasiriyah. 

2011-2012: Permanency in Neurology at Al-Hussein Teaching Hospital. 

2012-2018: Completion of the requirements of the fellowship of the Iraqi 

Board of Neurology in; Bagdad teaching hospital-Medical City, 

Neurosciences Hospital, Yarmouk Hospital and Al-Kadhimiya Hospital. 

2018-2019: PhD degree in Neurology and fellowship of Iraqi Board of 

Medical Specializations  (F.I.B.M.S). And membership of the Iraqi 

society of neurology. 

2019-2021: Senior Neurologist at al-Hussein teaching hospital and 

Nasiriyah Teaching Hospital With participation in scientific activities and 

workshops in the Iraqi Society of Neurology and the Society of Internal 

Medicine in Dhi Qar, also participation in practical training for students 

of the College of Medicine of Dhi Qar. 
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 السيرة الذاتية

 مصطفى محمد باقر عٌسى الخرسانالاسم : 

 4891 -ذي قار -: العراقمحل وتاريخ الولادة 

 الناصرٌة. –: العراق محل السكن 

 متزوج.الحالة الاجتماعية : 

 البريد الإلكتروني :Alkhersan@gmail.com 

 70977710970: رقم الهاتف 

 خرٌج كلٌة الطب ، جامعة البصرة ، بكالورٌوس فً الطب والجراحة ٨٠٠٢-٨٠٠٢ :

 M.B.CH.B العامة،

 الأطفال  -الجراحة وفروعها  -: طبٌب مقٌم )الباطنة وفروعها ٨٠٠٠-٨٠٠٢- 

 النسائٌة(.

 مدٌر مركز الإصلاح للرعاٌة الصحٌة الأولٌة فً إدارة الصحة العامة  ٨٠٠٠-٨٠٠٠

 فً الناصرٌة.

 امة قدمى فً طب الجملة العصبٌة فً مستشفى الحسٌن التعلٌمً.إق :٨٠٠٨-٨٠٠٠ 

 لطب الجملة العصبٌة فًاستكمال متطلبات زمالة البورد العراقً  ٨٠٠٢-٨٠٠٨ 

ومستشفى العلوم العصبٌة ومستشفى الٌرموك مدٌنة الطب  –مستشفى بغداد التعلٌمً 

 ومستشفى الكاظمٌة.

 الأعصاب وزمالة البورد العراقً طب  فً  : درجة الدكتوراه ٨٠٠٢-٨٠٠٢

 لطب الاعصاب. العراقٌةوعضوٌة الجمعٌة  F.I.B.M.S ، ٌةللاختصاصات الطب

 طبٍة اختصاص طة جملة عصبٍة فً مستشفى الحسٍن التعلٍمً : ٩١٩٠-٩١٠٢

فً الأنشطة العلمٍة ووزش العمل فً مع المشازكة ومستشفى الناصسٌة التعلٍمً 

الأعصاب وجمعٍة الطة الباطنً فً ذي قاز ، وكرلك المشازكة الجمعٍة العساقٍة لطة 

 فً التدزٌة العملً لطلاب كلٍة الطة فً ذي قاز .

 

 


